
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 06/05/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου
          

ΘΕΜΑ: «Ενδεχόμενο εγκατάστασης λαθρομεταναστών στο Καρπενήσι Ευρυτανίας»

Κύριε Υπουργέ,

Έντονες αντιδράσεις προκαλεί το ενδεχόμενο επιτόπιας εγκατάστασης λαθρομεταναστών
στην τοπική κοινωνία του Καρπενησίου, σύμφωνα με ενημέρωση που μας έκαναν κάτοικοι
της πόλης. Δημοσιεύματα του τοπικού Τύπου κάνουν λόγο για τον επικείμενο ερχομό 108
Αφγανών λαθρομεταναστών, ενώ, η πρώτη ενημέρωση που έγινε στις τοπικές αρχές, ήταν
τάχα για Σύριους πρόσφυγες. Ο χώρος φιλοξενίας των ως άνω θα είναι ένα ξενοδοχείο,
που ανακαινιζόταν πρόσφατα και βρίσκεται εντός της πόλης, ενώ, υπάρχει πιθανότητα και
άλλες  ξενοδοχειακές  μονάδες  να  έχουν  συνάψει  συμφωνίες  για  την  εγκατάσταση
περισσοτέρων λαθρομεταναστών. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Η δομή στην οποία θα μεταφερθούν οι ανωτέρω, θα είναι ανοικτή ή κλειστή; 

2. Έχετε μεριμνήσει για την προστασία των κατοίκων από πιθανά κρούσματα βίαιης 
συμπεριφοράς των αναμενόμενων λαθρομεταναστών, δεδομένου ότι, οι Αφγανοί, όπως 
έχει παρατηρηθεί και αλλού, εμφανίζουν εξόχως παραβατική συμπεριφορά, όπου 
εγκαθίστανται;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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